
Toimittaja Joona Pengerkoski:  

Kuinka hyvin Tampereen joukkoliikenne palvelee sun liikkumistarpeitasi? 

Haastateltava Joonas Laine: 

Erinomaisesti. Siinä määrin mitä mä sitä käytän kyllä. 

Haastateltava Anni Eloranta: 

No mun mielestä ihan hyvin. Kyllä se, kyllä niitä menee aika paljon niinku ratikoita, että jos 

käy opiskelijatapahtumassa niin illemmalla sitten vähän vähemmän, mut ihan OK. 

Haastateltava Einari Stenberg: 

No sehän on tota ehdottoman kätevä, että melkein pääsee kämpän edestä liikkumaan ja 

tota hyppää bussiin ja pääsee sille koululle. Niin oikeastaan se on se akuutein mihin sitä 

tulee käytettyä.  

Toimittaja Joona Pengerkoski: 

Kuinka tärkeä osa asuinpaikan valintaa hyvät joukkoliikenteen yhteydet sinulle ovat, tai ovat 

olleet? 

Haastateltava Joonas Laine: 

On niillä jonkun verran merkitystä, mutta mä oon sen verran maalta, että mä voin kävellä 

muutaman sata metriä, että mä pääsen pysäkille. Eikä sillä, että sen tarvitse olla suoraan 

ulko-ovesta niinku, että astun vaan pysäkille. 

Haastateltava Anni Eloranta: 

On se aika tärkeä, että kyllä se on tärkeätä, että ne bussit ratikat kulkee niinku sun kodin 

lähelle. 

Haastateltava Einari Stenberg: 

Itse oon lähtöisin Turusta, siellä oli hyvä joukkoliikenne myöskin. En ole itse kokenut että 

olisi jäänyt tota, joo, no itse asiassa nyt nyt tulee. Kaupunkialueella on tota ollut helpompaa, 

mutta sitten jos pitäisi päästä johonkin maaseudulle niin voi olla tota, se on ollut 

hankalampaa. 



Toimittaja Joona Pengerkoski: 

Mikä saisi sut opiskelijana käyttämään joukkoliikennettä entistä enemmän? 

Joonas Laine: 

No ehkä jos ne tulisi öisin pikkuisen tiheämmin nuo ratikat, niin sitten voisin hypätä niiden 

kyytiin. Mutta ymmärrän kyllä, että puolityhjiä tai itse asiassa käytännössä täysin tyhjiä 

ratikoita ei kannata ajattaa, niin sanoisin että ei oikein mikään. Ehkä omien elämäntapojen 

muutos, joka vaatisi sen, että liikkuisi enemmän niillä julkisilla. 

Anni Eloranta: 

Ehkä, että se olisi vähän halvempi, että olisi edullisemmat niinku opiskelijaliput. 

Einari Stenberg: 

Varmasti edullisemmat hinnat. Opiskelijana tota mähän oon ostanut sen kausikortin, niin en 

mä tosiaan sanoisi mä sitä yhtään niinku enempää varmaan käyttäisin. Jos voisi ajatella niin 

ehkä, että niitä laajennettaisiin niitä alueita, mutta tota kyllä tulee käytettyä. Mä ostan sen 

kausikortin, niin tota en mä usko että sitä hirveän helpolla saa muutettua, mun 

joukkoliikennekäyttäytymistä oikein millään. Edullisemmat hinnat, niin varmasti tota olisin 

ostanut aikaisemmin tuon lipun, ennen kuin totesin, että se on pakollista. 

 


